
Τα περισσότερα
 ρήματα που τελειώνουν

 σε-ίζω γράφονται
 με -ι.

Ας δούμε πως βάζουμε τα ρήματα
σε όλα τα πρόσωπα :

εγώ ζωγραφίζω
εσύ ζωγραφίζεις
αυτός ζωγραφίζει
εμείς ζωγραφίζουμε
εσείς ζωγραφίζετε
αυτοί ζωγραφίζουν 



Κλίνω τα ρήματα χαρίζω και ελπίζω σε
 όλα τα πρόσωπα. 

Διαβάζω δυνατά και βάζω την κατάληξη -ίζω
στα παρακάτω ρήματα.

κοιμ____
καθαρ____
φροντ____
μυρ____

ζωγραφ____

εγώ χαρίζω
εσύ __________

αυτός __________

εμείς _______________

εσείς _______________

αυτοί _______________

αρχ____
γκρεμ____
χτ____

σκουπ____
χρωματ____

_______________  

_______________  

_______________  

_______________  

_______________  

_______________


